
 

Αθήνα, 22 Φεβρουαρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό  Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Επικινδυνότητα για υπαλλήλους και διερχόμενους πολίτες από ενδεχόμενα προβλήματα του 
κτιρίου της οδού Ευαγγελιστρίας 2» 
 
Ο Πρωθυπουργός κατά τη διάρκεια της συζήτησης για την πρόταση δυσπιστίας την 29η Ιανουαρίου 2022, 
ανέφερε ότι το κτίριο της οδού Ευαγγελιστρίας 2 ενδεχομένως παρουσιάζει κίνδυνο κατάρρευσης, σε 
ενδεχόμενο σεισμού. 
Συγκεκριμένα ανέφερε: «μετέφερα την Γενική Γραμματεία Πολιτικής Προστασίας σε καινούργιο κτίριο γιατί το 
κτίριο που στεγαζόταν (Ευαγγελιστρίας 2) μάλλον θα ήταν το πρώτο που θα κατέρρεε σε επικείμενο σεισμό». 
Στον όροφο όμως που εκκενώθηκε και που στεγαζόταν η υπηρεσία της Γενικής Γραμματείας Πολιτικής 
Προστασίας επίκειται η εγκατάσταση και μάλιστα στον ίδιο όροφο και άλλων υπηρεσιών του Υπουργείου 
Εσωτερικών. Λέγεται μάλιστα ότι για την Γενική Διεύθυνση Ιθαγένειας που πρόκειται να μετεγκατασταθεί έχουν 
παραγγελθεί ήδη τα νέα έπιπλα-γραφεία και έχουν βαφτεί οι χώροι. 
Μετά από τις δηλώσεις του Πρωθυπουργού είναι φυσικό να υπάρχει μεγάλη αναστάτωση  των υπαλλήλων οι 
οποίοι ζητούν να ενημερωθούν αν συνεχίζει να υπάρχει πρόθεση εγκατάστασης στο εν λόγω κτίριο ή αν υπάρχει 
πρόθεση μετεγκατάστασης των υπαλλήλων σε άλλο ασφαλές κτίριο καθώς και σε τι ενέργειες προτίθεστε να 
προχωρήσετε για την αποκατάσταση των όποιων προβλημάτων  ασφάλειας του κτιρίου. 
 
Επειδή πρώτιστο μέλημα της Πολιτείας πρέπει να αποτελεί η υγεία και ασφάλεια των πολιτών. 
Επειδή δεν έχει δοθεί κάποια επίσημη απάντηση σχετικά με την καταλληλότητα του κτιρίου, μετά τις δηλώσεις 
του πρωθυπουργού.  
 
Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός 

 
1. Έχει συνταχθεί έκθεση από τεχνικό ασφαλείας για το κτίριο  και αν ναι ποια είναι τα 

συμπεράσματά της; 
2. Τελικά έχουν βάση οι ισχυρισμοί του πρωθυπουργού ή όχι; Υπάρχουν προβλήματα με το κτίριο; 
3. Γιατί δεν έχουν ληφθεί τα απαραίτητα μέτρα για ένα κτίριο που βρίσκεται στο κεντρικότερο 

σημείο της πρωτεύουσας και από το οποίο διέρχονται χιλιάδες πολίτες καθημερινά; 
4. Σε ποιες ενέργειες θα  προβεί για την αποκατάσταση των όποιων  προβλημάτων του κτιρίου και 

τη διασφάλιση της υγείας και ασφάλειας των  εργαζομένων και των  διερχομένων πολιτών; 
5. Είναι αληθές ότι το Υπουργείο ετοιμάζεται να μεταφέρει στους ορόφους 4ο και 5ο την Γενική 

Γραμματεία Ιθαγένειας και το Ειδικό Ληξιαρχείο; 
 
 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 

Ζαχαριάδης Κώστας 
 

Χατζηγιαννάκης Μίλτος 
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Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Καλαματιανός Διονύσιος - Χαράλαμπος 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Μάλαμα Κυριακή 

Μουζάλας Γιάννης 

Μπαλάφας Γιάννης 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σαρακιώτης Γιάννης 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νίκος 

Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

 
 




